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PROTOKÓŁ 

obrad XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 24 października 2019 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1007 

Zakończenie obrad o godz. 1245 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Lista sołtysów Gminy Miłakowo: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 15 

Radni nieobecni  - 0 

 

1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XIII sesji zwyczajnej, 

stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał wszystkich radnych, 

Burmistrza Miłakowa, Zastępcę Burmistrza, sołtysów, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz mieszkańców gminy.  

 

2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

4. Zapytania, wolne wnioski 

5. Informacja Burmistrza Miłakowa o złożonych oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 

24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym; 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych przez radnych oświadczeniach 

majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym;  

7. Przedstawienie przez zespół opiniujący kandydatów na ławników Sądu Rejonowego  

w Ostródzie, w szczególności w zakresie spełnienia przez kandydatów wymogów 

określonych w ustawie;  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ostródzie na kadencję 2020-2023; 

b) zmiany Uchwały nr XXIV/116/04 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 września 

2004r., w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
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zwalniania od opłat oraz trybu ich pobierania; 

c) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, za warunki 

pracy oraz wysokości i warunki wypłacania innych składników wynagradzania 

wynikające ze stosunku pracy, szczegółowych sposobów obliczania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw w szkole i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Miłakowo; 

d) ustalenia przebiegu ulic na terenie Miłakowa; 

e) sprzedaży mienia komunalnego; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

 

9. Interpelacje radnych; 

10. Zamknięcie obrad.  

 Nie zgłoszono więcej uwag do porządku obrad  

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 

Burmistrz Miłakowa Krzysztof Szulborski przedstawił informację z prac między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 3 do protokołu 

4. Zapytania, wolne wnioski 

Przewodniczy Rady - przeszedł do punktu zapytania, wolne wnioski oraz wyjaśnił, kto może 

zadawać pytania. 

Radny Zbigniew Opoka – zapytał o drogi, których temat był poruszany na ostatniej sesji. 

Zapytał się czy Burmistrz był u Starosty i czy zapadły jakieś ustalenia w tym temacie. 

Burmistrz Miłakowa – odpowiadając wyjaśnił, że był u Starosty na spotkaniu, podczas 

którego otrzymał informację, że jeżeli po otwarciu ofert na remonty dróg zostaną oszczędności 

to remont drogi Ponary-Boguchwały będzie realizowany. Po otwarciu ofert okazało się jednak, 

że oszczędności nie ma i zaproponowano partycypowanie w kosztach inwestycji. W rozmowie 

ze Starostą zaproponował kwotę 500 tyś. zł, jednak nie jest to kwota wystarczająca  

aby inwestycja została wykonana. Dodatkowo Starosta na spotkaniu zapewnił, że w przyszłym 

roku postara się znaleźć środki na drogę Boguchwały-Książnik-Miłakowo. 

Radna Aneta Machnyk – zapytała jakie są szanse, że w przyszłym roku Starostwo przystąpi 

do tej inwestycji. 

Burmistrz Miłakowa – wyjaśnił, że na spotkaniu u Starosty był z Panią Alicją Tomasz – Radną 

Powiatową. Ze spotkania można było wywnioskować, że Starosta chce zrobić tą drogę. 

Stwierdził, że trudno jest określić na ile procent jest to pewne, ale ma nadzieję, że Pani Alicja 

będzie monitorowała ten temat i naciskała na Starostę by wywiązał się ze złożonej obietnicy. 
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Radny Andrzej Nagraba – nawiązał do drogi Boguchwały-Wilnowo, która będzie 

remontowana i zapytał czy gmina jest w stanie pomóc w sfinansowaniu tego odcinka. 

Burmistrz Miłakowa – Starosta nawiązał do tej drogi i stwierdził, że miał straszny dylemat  

w sprawie sfinansowania jakichkolwiek kosztów remontu tej drogi. Zauważył, że jeżeli radny 

Nagraba poruszył ten temat można rozważać sprawę jej dofinasowania, ale to nie jest 

strategiczna droga dla mieszkańców Boguchwał. Jednak jeżeli radni podejmą uchwałę  

o współfinansowaniu kosztu jej remontu, to postara się ją wykonać. Jednak nie chce 

podejmować tej decyzji sam. 

Radny Andrzej Nagraba – powiedział, że dla Boguchwał jest to droga bardzo ważna, gdyż 

nią mieszkańcy Boguchwał przemieszczają się do Morąga czy też Ostródy. Taką samą sytuację 

mają mieszkańcy sąsiednich miejscowości, takich jak np. Książnik. Zauważył, że do 

odpowiednich standardów życia potrzebujemy również odpowiedniego stanu dróg 

dojazdowych.  

Burmistrz Miłakowa – odniósł się do wypowiedzi radnego Nagraby i powiedział, że jeżeli  

w przyszłym roku będzie można złożyć wnioski na dofinasowanie dróg samorządowych będzie 

chciał skorzystać z tego programu. 

Radna Aneta Machnyk - odniosła się do wypowiedzi Burmistrza i radnego Nagraby. 

Radny Józef Pełka – zapytał się Burmistrza o efekty spotkania w sprawie prac 

interwencyjnych oraz odniósł się do dyskusji w sprawie dróg i kolejny raz powtórzył, iż na 

drogę do Gudnika jest już zrobiona dokumentacja, a sama droga miała być robiona w ramach 

remontu ul. Daszyńskiego. Dodatkowo zauważył, że każda droga jest ważna ale powinny być 

one robione w określonej kolejności.  

Radny Andrzej Nagraba – powiedział, że on nie składał wniosków na dofinasowanie tych 

dróg, a teraz rozstrzyga się klasyfikację dróg, na które nie są złożone wnioski.  

Przewodniczący Rady – podsumował wypowiedzi Burmistrza i radnych, zauważając by robić 

te inwestycje, których realizacja jest możliwa. Przedstawił również założenia Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych tzw. schetynówek i porównał z Funduszem Dróg 

Samorządowych. 

Burmistrz Miłakowa – schetynówki i Fundusz Dróg Samorządowych charakteryzują się 

innymi wytycznymi. 

Przewodniczący Rady – zapytał się o remont ul. Okrężnej. 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło – wyjaśniła, że zamysłem jest robienie dróg na które 

istnieje przygotowana dokumentacja.  
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Burmistrz Miłakowa – uzupełnił wypowiedź Sekretarz i powiedział, że w przyszłym roku 

postara się by sytuacja na naszych lokalnych drogach ulegała poprawie. 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło - wyjaśniła, że po spotkaniu z Dyrektor Urzędu Pracy 

jeszcze nie wiadomo jak będzie wyglądało finansowanie prac interwencyjnych w przyszłym 

roku. Na pewno nie będzie można się starać na taki długi okres jak dotychczas. Obecnie 6 m-

cy finansuje Urząd Pracy a po zakończeniu na 3 m-ce zatrudnia urząd. Część osób, które złożyły 

wnioski o prace interwencyjne nie jest zarejestrowanych w Urzędzie Pracy. Istnieje szansa, 

 że uda się jeszcze złożyć wnioski w tym roku, ale trzeba poczekać na kryteria i zasady.  

Radny Henryk Zalewa – złożył wniosek by zwołać wspólne posiedzenie komisji dot. 

wyłącznie stanu dróg.  

Radny Zbigniew Opoka – odniósł się do tematu dróg, których stan był poruszany podczas 

poprzedniej sesji. 

Burmistrz Miłakowa – 15 października dowiedział się, że Starostwa nie stać na remont 

przedmiotowej drogi oraz  odniósł się ponownie do kwestii finasowania remontu drogi 

Boguchwały-Wilnowo. 

Przewodniczący Rady – podsumował temat dróg oraz podkreślił konieczność rozmów nad 

stopniową poprawą ich jakości.  

Radna Aneta Machnyk – zapytała się o aktualny stan zatrudnienia pracowników 

interwencyjnych i poprosiła o częstsze porządki na chodnikach, na których zalegają liście. 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło – odpowiedziała, że zatrudnione są 4 osoby i starają się 

utrzymywać porządek na terenie miasta. 

Radny Zbigniew Opoka – zapytał się o sprawę Dyrektor Miłakowskiego Domu Kultury. 

Burmistrz Miłakowa – odpowiedział, iż nic się nie zmieniło od poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady – powiedział że na sesji nie będziemy poruszać tego tematu do czasu 

wyjaśnienia sprawy przez Sąd. 

Radny Zbigniew Opoka – został zobligowany przez członków komisji o zapytanie w tym 

temacie. 

Przewodniczący Rady – zapewnił, że jak sprawa się zakończy to na pewno temat zostanie 

poruszony na sesji. 

Rady Henryk Kuszpit – zapytał Burmistrza czy budowa przystanku autobusowego  

na ul. Daszyńskiego została zakończona oraz czy został złożony wniosek o przebudowę ulic: 

Konopnicka, Kopernika, Warszawska i Okrężna. 

Anna Tomasz – ze względu na brak Kierownika RGT poinformowała, że odpowiedz zostanie 

przygotowana w późniejszym terminie. 
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Przewodniczący Rady - zauważył, że wniosek na przebudowę tej drogi musi być ponawiany 

bo jest to newralgiczny i niebezpieczny punkt.  

Burmistrz Miłakowa – odpowiedział radnemu Kuszpitowi, że inwestycja na ul. Daszyńskiego 

powinna się zakończyć w tym roku, jednakże zastanawiają się z wykonawcą czy zaplanowane 

nasadzenia zrobić w tym roku czy lepiej poczekać do wiosny. 

Sekretarz Gminy Justyna Zabiełło – wyjaśniła, iż w donicach będą nasadzenia jednoroczne. 

Radny Henryk Kuszpit – rozszerzył swoją wypowiedź o zapytanie dotyczące ławek i toaletę. 

Burmistrz Miłakowa – potwierdził, że ławki będą w tym roku zamówione. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – wyjaśniła, iż projekt przewidywał toaletę, jednakże jej koszt 

to około 100 tys. i nie został zaakceptowany. 

Przewodniczący Rady – zadał pytanie dotyczące unieszkodliwiania odpadów. Zapytał  

czy Związek Gmin „Czyste Środowisko” proponuje już jakieś rozwiązania by spełnić nowe 

wymagania dot. unieszkodliwiania odpadów. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch – odpowiadając na pytanie powiedział, że na 

ostatnim spotkaniu nie było mowy o stronie technicznej unieszkodliwiania odpadów, 

rozmawiano jedynie o dystrybucji materiałów informacyjnych. 

Przewodniczący Rady - nawiązał do przetargów dot. firm wywożących śmieci. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - koszty wywozu będą się zwiększać ze względu 

na to, co narzuca nowa ustawa.  

Burmistrz Miłakowa - odpowiedział radnemu Pełce na zadane na posiedzeniu komisji pytanie, 

że MPGK nie podniosło kosztów za zrzut nieczystości. 

Przewodniczący Rady - czy znamy procent mieszkańców naszej gminy, którzy nie złożyli 

deklaracji na wywóz śmieci  i czy komórka windykacyjna przy Związku może to kontrolować. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch – poinformował, że około 83% mieszkańców ma 

podpisane umowy, a komórka windykacyjna jeździ do tych gmin gdzie ten procent jest 

najmniejszy. 

Radna Aneta Machnyk – przedstawiła prośbę mieszkańców ul. Kopernika o utwardzenie  

i oczyszczenie drogi na odcinku który prowadzi do byłego ZUR-u. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch – poinformował, że wpłynął wniosek w tej sprawie. 

Radna Aneta Machnyk – poruszyła również temat utwardzenia drogi w miejscowości 

Klugajny. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch – wyjaśnił, że droga została utwardzona. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys - zapytała o naprawę sieci kanalizacyjnej na  

ul. Topolowej i w miejscowości Polkajny. 
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Burmistrz Miłakowa – stwierdził, że usterka został naprawiona. Nikt z mieszkańców nie 

skarżył się na problemy fetorem. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch – uzupełniając wypowiedź Burmistrza. Zwrócił 

uwagę na problem z odpowietrzeniem studni, który został rozwiązany przez zamontowanie 

odpowietrzników. 

Radny Henryk Zalewa - wyjaśnił działanie sieci kanalizacyjnej tłocznej. 

Radny Roman Proć – zwrócił uwagę na duże ilości wody, która wypływa ul Kajki. 

Burmistrz Miłakowa – wyjaśnił, że Kierownik RGT był na wizji lokalnej. 

Najprawdopodobniej został tam uszkodzony dren, który prowadzi do odpływu. 

Radny Roman Proć – wyjaśnił, że nic to nie da, gdyż woda dalej będzie płynąć ul. Kajki  

a w czasie przymrozków będzie to niebezpieczne. 

5. Informacja Burmistrza Miłakowa o złożonych oświadczeniach majątkowych zgodnie z 

art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

 

Burmistrz Miłakowa Krzysztof Szulborski - przedstawił informację dotyczącą oświadczeń 

majątkowych. 

Analiza oświadczeń majątkowych Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych zgodnie z art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym 

 

Przewodniczący Rady Michał Boczulak - przedstawił informację dotyczącą oświadczeń 

majątkowych 

Analiza oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

Przerwa 

Wznowiono obrady 

7. Przedstawienie przez zespół opiniujący kandydatów na ławników Sądu Rejonowego w 

Ostródzie, w szczególności w zakresie spełnienia przez kandydatów wymogów 

określonych w ustawie 

 

Radna Aneta Machnyk - przedstawiła skład zespołu opiniującego oraz opinię o kandydatach. 

 

Opinia 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

 

Tajne wybory wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Ostródzie 
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Radny Henry Zalewa - przedstawił protokół komisji skrutacyjnej dot. wyboru kandydata do 

Sadu Rejonowego w Ostródzie. 

Protokół 

wg. załącznika  Nr 7 do protokołu 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ostródzie na kadencję 2020-2023 

Przewodniczący Rady - omówił powyższy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Ostródzie na kadencję 2020-2023 została podjęta. 

 

Uchwała Nr XIII/ 80 /2019 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

 

b) zmiany Uchwały nr XXIV/116/04 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 września 2004r., 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat oraz trybu ich 

pobierania; 

Kierownik MOPS Anna Łapczyk - w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła powyższy 

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/116/04 

Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 września 2004r., w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwalniania od opłat oraz trybu ich pobierania została podjęta. 

Uchwała Nr XIII/ 81 /2019 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

c) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, w tym z tytułu 

sprawowania funkcji wychowawcy klasy, za warunki pracy, szczegółowych sposobów 

obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw w 

szkole i placówkach prowadzonych przez Gminę Miłakowo; 

 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił 

powyższy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys - złożyła wniosek o zwiększenie wysokości dodatku 

funkcyjnego dla opiekuna grupy przedszkolnej do 300,00 zł i wyrównania go od 1 września 

2019 roku. 

Radna Aneta Machnyk – uzupełniła wypowiedz Pani Justyny Gołębiewskiej-Farys i zapytała 

się Skarbik o wysokości kosztów tych zmian. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – odpowiadając na pytanie, powiedziała, że jest to kwota 

rzędu 8 tys. Zł. 

Rady Andrzej Nagraba – stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji postawił formalny 

wniosek o zwiększenie tego dodatku a komisje zagłosowały za przyjęciem tego wniosku. 

Radny Henryk Zalewa – wyjaśnił na czym polega praca wychowawcy i z czym się wiąże ta 

funkcja. 

Radna Ewa Stec – porównała pracę wychowawcy klasy i opiekuna grupy przedszkolnej. 

Radny Józef Pełka – zapytał się, czy Wojewoda ze względu na zmiany w uchwale dotyczące 

czasu jej wejścia w życie nie zarzuci nieprawidłowości. 

Przewodniczący Rady – stwierdził, że termin obowiązywania powinien zależeć od samorządu.  

Mecenas Krzysztof Januszkiewicz - wyjaśnił proces uchwałodawczy. 

Przewodniczący Rady podał pod głosownie zmiany w regulaminie. 

„Za” podjęciem zmian głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2 radnych. 

Zmiany w uchwale w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek  

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy, za warunki pracy, 

szczegółowych sposobów obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
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doraźnych zastępstw w szkole i placówkach prowadzonych przez Gminę Miłakowo zostały 

podjęte. 

Przewodniczący Rady - ze względu na brak więcej pytań odczytał projekt uchwały, po czym 

poddał go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego, w tym z tytułu sprawowania funkcji wychowawcy klasy,  

za warunki pracy, szczegółowych sposobów obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw w szkole i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr XIII/ 82 /2019 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Burmistrz Miłakowa – podsumował rozważania na temat tych zmian i zobowiązał się  

do wykonania uchwały. 

 

d) ustalenia przebiegu ulic na terenie Miłakowa; 

Anna Tomasz - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt uchwały zgodnie 

z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia przebiegu ulic na terenie 

Miłakowa została podjęta. 

Uchwała Nr XIII/ 83 /2019 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 
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e) sprzedaży mienia komunalnego; 

Anna Tomasz - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały zgodnie 

z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została podjęta. 

Uchwała Nr XIII/ 84 /2019 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034 została podjęta. 

 

Uchwała Nr XIII/ 85 /2019 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

g) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

 Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Miłakowo 

na 2019 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XIII/ 86 /2019 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 

9.Interpelacje radnych. 

Rady Józef Pełka - podziękował za odpowiedz na ostatnią interpelację i złożył nową 

interpelację w sprawie monitoringi na drodze przy cmentarzu parafialnym. 

Interpelacja 

wg. załącznika Nr 22 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady – przedstawił interpelacje złożoną w dniu 26 września 2019 r. oraz 

odpowiedź na nią.  

Interpelacja i odpowiedź  

wg załącznika Nr 23 do protokołu 

Radny Roman Proć – złożył interpelację w sprawie słupa ogłoszeniowego na ul. 

Daszyńskiego w okolicy przystanku autobusowego oraz zabezpieczenia dwóch dębów przed 

niszczeniem.  

Interpelacja i odpowiedź 

wg załącznika Nr 24 do protokołu 

 

Ad. 10. Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIII sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

   Protokołował:      Przewodniczył: 

 

                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

     (-) Izabela Stryjek          (-) Michał Boczulak 


